

Møte 8. juni 2021

Tilstede: Johan, Gabriel, Bjarte, Bente, Ørjan, Eli-Stin

1. Oppfølgingssaker:

- a. Lysforhold for studenter i første etasje under hullet i øvre hall. Sikkerhetsnettet lager rare mønstre på arbeidsplassen – status
- b. Ombyggingssaken M61, 2., 3. og 4. etasje - status
- c. Evaluering av skilting – status
- d. Flytting av risograf – status
- e. Amåkk studentbar - besluttet – status fremdrift
- f. Akustisk behandling av Knut Knaus. Ubehagelig med ekko mellom gulv og tak for taler. Ubehagelig ekko mellom vegger- status
- g. Bordtennisrom i Presentasjon 1 eller 2

2. Eventuelt

- a. Los elektro svarer oss ikke. Bjarte tar saken igjen.
- b. Saken skal presenteres for fakultetsstyret 10. juni. Det er ellers en del utålmodighet blant studenter over arbeidsforhold. Håpet er at instituttene kan løse plassproblemer internt. Oppdatering: Styret gikk inn for at vi går videre med prosjektet.
- c. Samme status. Skal vi be noen andre enn Ashley om å evaluere skiltingen?
- d. På vent
- e. Amåkk: Bjarte kontakter KSU og orienterer om at de har en del av ansvaret for å følge opp byggingen av baren.
- f. Brukerutvalget anbefaler at studentene vurderer Tegnesal 1 til dette bruket.